

Date: 2020/12/03 : التاريخ

تعميم رقم (2020/102) Circular No.

To all airlines operating at Kuwait International Airport must adhere to the following instructions:

Further to Circular No. (80/2020) dated (02/08/2020) and Circular No. (90/2020) dated (04/08/2020) and based on the instructions of the Health Authorities in the State of Kuwait, No passenger from the countries mentioned in the above circulars will be allowed to enter The State of Kuwait (passengers attended to travel to the State of Kuwait directly), Unless holding a valid certificate proves that passenger is free of a virus (COVID-19-PCR) Issued by an accredited laboratory listed in the Medical Utility Network Accreditor (MUNA) system for the reliability of information, which links the relevant external laboratories.

Note that the first stage for accepting the passengers in accordance with the above-mentioned system, will be limited to Republic of India, Republic of The Philippines and Democratic, Republic of Sri Lanka, Republic of Bangladesh and Federal Democratic Republic of Nepal. You will be notified later with the names of those countries and related approved laboratories as per the system listed above.

الى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي الالتزام بالتالي: -

الحاقاً بالتعميم رقم (2020/80) بتاريخ (2020/08/02) والتعميم رقم (2020/90) بتاريخ (2020/08/04) وبناء على تعليمات السلطات الصحية بدولة الكويت، لن يسمح لأي راكب قادم من الدول المذكورة في التعميم أعلاه الدخول لدولة الكويت (المسافرين الراغبين للدخول الى دولة الكويت مباشرة) ما لم يكن حاصلًا على شهادة صالحة السريران تثبت الخلو من فايروس (PCR-COVID-19) صادرة عن مختبر معتمد ومدرج في نظام (MUNA) Medical Utility Network Accreditor والخاص بموثوقية المعلومات والذي يربط المختبرات الخارجية ذات العلاقة.

علمًا بأن المرحلة الأولى لقبول الركاب وفق النظام المشار إليه أعلاه سوف تقتصر على (جمهورية الهند وجمهورية الفلبين) (جمهورية سريلانكا الديمقراطية الاشتراكية – جمهورية بنغلاديش الشعبية – جمهورية نيبال الديمقراطية الاتحادية) علمًا بأنه سوف يتم موافاتكم بأسماء الدول والمختبرات المعتمدة لديها ضمن النظام المذكور أعلاه لاحقاً.

**نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي
Deputy Director General
For Kuwait International Airport Affairs**

م/ صالح عبدالله الفداغي

www.dgca.gov.com.kw, E-mail: info@dgca.gov.kw

ص. 17 الصفاة ص. (+965) 24713504 - فاكس: (+965) 161 - الرد الآلي: (+965) 24336699 - الرمز البريدي 13001 دولة الكويت - البدالة: ص: 17 الصفاة ص.